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KépvisClőccnportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

K/4929 .

Írásbeli kérdés

„Mely kórházak esetében mely cégek vettek részt a kórházak átvilágftásaban?" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr_ Csehák Judit Egészségügyi
Miniszter Asszonyhoz . A kérdésre a választ írásbankérerxt.,

Tisztelt Miniszter Asszony!

A konszolidációt megelőzően a kórházak átvílágítason estek át . Tudjuk, hogy a felügyeleti
átvizsgálás és felülvizsgálat indokolt, azonban aggodalomra ad okot, hogy ha az általánosan
bevett, egységes szemléletű átvilágítási program helyett a legkülönbözőbb cégek a
legkülönbözőbb metódusokkal végzik az átvilágítást .

Mi szükség van arra, hogy a szíenderd programokat átalakítsák? A minisztérium a fenntartói
ellenőrzési feladatokat miért nem látja el szervezettebben, egységes szemléletű szervezés
alapján? Továbbá: hogyan kezelik az eltérd szemléletű átvizsgálások egységes feldolgozását?
Az általánosan bevett rendszer átalakítását pontosan milyen költségek terhelik?

Tisztelt Miniszter A.ss7onyi

A fentí kérdéseinken kívül kérjük szíves tájékoztatását arról, hogy az átvilágítást mely
kórházakban mely cégek végezték el .

Várjuk válaszát .
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